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D66 
 

Als de tarieven niet worden verhoogd zou je dit kunnen inboeken als bezuiniging op het 
sociaal domein. Waarom wordt het tarief van de WMO niet aangepast, maar alleen voor 
de Jeugdwet? 
 
Soortgelijk voorstel met betrekking tot WMO wordt in Q1 2024 naar de raad gebracht.   
 

GVGR Wat heeft deze tariefsverhoging voor gevolgen voor de begroting? Kan dit inzichtelijk 
worden gemaakt, dit missen we in het raadsvoorstel? 
 
Omdat we tot en met 2022 ook al een hoog tarief informeel pgb hadden, was dit jaar 
(2023) het eerste jaar dat we dit tarief informeel pgb hebben verlaagd. Om dit zorgvuldig 
te doen hadden we ook nog een overgangsregeling die het hele jaar 2023 gold. Dat 
betekent dat alle budgethouders die in 2022 al informeel pgb hadden, nog hetzelfde 
(hoge) tarief kregen in 2023 en dat alleen de ‘nieuwe’ instroom (2 PGB’s) in 2023 het 
nieuwe lagere tarief heeft gehad. Destijds is door deze overgangsregeling de begroting 
2023 niet aangepast. Omdat de nieuwe vastgestelde tarieven weer in lijn liggen met die 
van voor 2023, hoeft de begroting 2024 niet te worden aangepast.  
 

VVD In het raadsvoorstel krijgen mensen die informele zorg leveren hetzelfde tarief als 
mensen die hiervoor gestudeerd hebben en opgeleid zijn. In hoeverre komt door deze 
maatregel een toename in PGB gebruik? Zeker ook omdat er al terughoudend zou 
worden omgegaan met het verstrekken van PGB’s, door fraude in het verleden. 
 
Voordat mensen gebruik mogen maken van een (informeel) PGB hebben zij altijd een 
gesprek met een (jeugd)professional waar zorgvuldig onderzoek wordt gedaan naar de 
hulpvraag. Daarnaast wordt er gekeken wat ouders/netwerk zelf kunnen doen om deze 
hulpvraag te ondervangen. Hierdoor wordt alleen in noodzakelijke gevallen (In 2023, 2 
toekenningen) informeel pgb toegekend.  
In 2022 hadden we ook een hoog tarief informeel PGB, toen hebben we geen toename 
gezien in het aantal aanvragen. We verwachten daarom niet een toename te zien aan de 
hand van deze wijziging.  

 


